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7صبـــــح ايـــران ورزش

»ورمیلیو«  با  درگیری  تکذیب  با  پیکان  والیبال  تیم  سرمربی 
انتخاب  شیوه  از  اما  دانست  مثبت  را  ملی  تیم  فنی  کادر  در  تغییرات 
کرد:  اظهار  اکبری  کرد.پیمان  انتقاد  شدت  به  ملی  تیم  در  دستیاران 
خوبی  نتایج  تاکنون  است.  خوب  پیکان  تیم  شرایط  نتیجه ای  نظر  از 
کسب  باخت  یک  و  برد  چهار  لیگ  اول  مسابقه  پنج  در  داشته ایم. 
من خودم  نیستم.  راضی  تیم  کلی  از عملکرد  هنوز شخصا  اما  کردیم 
چیزی  از  بیشتر  خیلی  بازیکنانم  توانایی  که  هستم  واقف  این  بر 
و  بدنی  نظر  از  را  بازیکنان  می کنیم  تلاش  می دهند.  نشان  که  است 
وجود  هنوز  ناهماهنگی ها  یکسری  برسانیم.  خوب  شرایط  به  فکری 
می کنیم.وی  ضرر  نشود  برطرف  ناهماهنگی ها  این  اگر  قطعا  و  دارد 
پیکان  ایتالیایی  پاسور  »ورمیلیو«  با  درگیری اش  شایعات  تکذیب  با 
می خواهند  مطمئنا  است.  داده  کسی  چه  را  خبر  این  نمی دانم  افزود: 
جو تیم ما را برهم بریزند. در باشگاه پیکان هر بازیکنی که با مدیریت 
تاکنون  اما  کند  فعالیت  تواند  نمی  قطعا  نباشد  منطبق  باشگاه  افکار  و 
چنین مشکلی در تیم ما نبوده است. تاکید می کنم تا الان هیچ اتفاقی 
سرمربی  تغییر  درباره  والیبال  است.کارشناس  نیفتاده  ورمیلیو  درباره 
تیم ملی نیز گفت: تغییر و تحول مثبت بود چرا که روند تیمی و رو 
در بحث  است  وقتها ممکن  بعضی  بود.  متوقف شده  والیبال  به رشد 
در  باشد.  داشته  تیم  عملکرد  بر  کلی  تاثیر  که  بیفتد  اتفاقی  مدیریتی 
مجموع تصمیم این شد که باید تغییری در کادر فنی تیم بوجود بیاید. 
جریان  این  از  بخشی  مقصر  نظرم  به  شد.  ختم  کواچ  به  تغییر  این 

انتخاب کند  او می توانست دستیاران قوی تری را  خودش بوده است. 
مربیان  از  بسیاری  از  او  دستیاران  کنند.  در جاهای حساس کمک  که 
ایرانی سابقه و تجربه کمتری داشتند. اینکه نفر دوم تیم ملی خیلی با 
سرمربی فاصله داشته باشد اصلا جالب نیست. مربیان تیم ملی باید به 
او کمک کنند.وی درباره دلیل تاکید مسئولان فدراسیون روی سی چلو 
با  و  بود  شده  مطرح  آسیا  قهرمانی  از  سی چلو  کنم  می  فکر  گفت: 
افتاد.  اتفاق  این  دارد،  دوستان  برخی  با  ارتباط خوبی  اینکه  به  توجه 
است.  فوق العاده  تمرینی  نظر  از  است.  خوبی  دهنده  تمرین  سی چلو 
او از قهرمانی آسیا که به تهران آمد و ارتباطی که با دوستان گرفت به 
عنوان کاندیدا مطرح شد. از نظر من هم قطعا زوج او با لوزانو بهتر از 
زوج او با آناستازی است.اکبری با گلایه از برخی اظهار نظرها گفت: 
تکذیب  را  خود  قبل  روز  حرف  و  می زنند  حرف  یک  امروز  برخی 
دقیقه  هر  نباید  بایستد.  حرفش  روی  انسان  که  است  خوب  می کنند. 
گزینه  بهترین  آناستازی  گفتند  می  دوستان  از  برخی  زد.  حرف  یک 
است. اما حالا می گویند لوزانو بهترین گزینه است. ولی من می گویم 
است.  بهتر  لوزانو  با  او  داشتند زوج  تاکید  آمدن سی چلو  چون روی 
زیرا هر دو از یک کشور هستند و زبان هم را می فهمند و اطلاعات 
خوبی نسبت به خلق و خوی هم دارند. آناستازی مربی مقتدری است. 
شاید از لوزانو بهتر باشد اما انتخاب لوزانو و سی چلو در این شرایط 
منطقی تر بود.سرمربی تیم ملی »ب« درباره احتمال حضورش بر روی 
دوستانی  اینکه  خاطر  به  نمی افتد  اتفاق  این  گفت:  ملی  تیم  نیکمت 

تصمیم گیرنده هستند که آنچه مدنظرشان باشد را پیاده می کنند. دو یا 
سه سال دیگر اگر بخواهیم دوباره سرمربی را عوض کنیم دوباره در 
همین نقطه خواهیم بود. وقتی گاییچ آمد خیلی خوب بود که مرحوم 
از  بعد  اما  شد  ملی  تیم  سرمربی  معدنی  گذاشتند.  کنارش  را  معدنی 
اتفاق تکرار نشد. همیشه نفراتی را کنار تیم ملی  این  آن دیگر هرگز 
علیه  حرفی  نمی خواهم  نداشتند.  ملی  تیم  برای  آینده ای  که  گذاشتیم 
با  اکبری  بیاید.پیمان  پیش  تفاهمی  سوء  ندارم  دوست  و  بزنم  کسی 
اشاره به توجیه مسئولان فدراسیون والیبال مبنی بر لزوم دانستن زبان 
انگلیسی برای مربیگری در تیم ملی گفت: پس حالا ما باید یک نفر را 
بیاوریم که زبان آرژانتینی و یا پرتغالی بلد باشد و او را مربی تیم ملی 
والیبال کنیم زیرا لوزانو انگلیسی نمی داند. اکثر بازیکنان تیم ملی زبان 
انگلیسی والیبال را متوجه می شوند. سعید معروف و بقیه بازیکنان در 
همه  نیست  نیازی  و  کنند  می  صحبت  انگلیسی  خبری  کنفرانس های 
او  من  که  می کرد  التماس  خدایی  بنده  روز  یک  باشند.  مترجم  دنبال 
را به داورزنی معرفی کنم و حالا همان آدم کل والیبال ایران را قبول 
ندارد زیرا استدلال دوستان همین بوده است.ملی پوش اسبق تیم ملی 
ایران گفت: بزرگترین رویداد در تمام رشته های  درباره آینده والیبال 
 ... و  آسیایی  رقابت های  و  جهانی  آن  از  بعد  است.  المپیک  ورزشی 
اهمیت دارد. الان در آستانه بزرگترین و ارزشمندترین رویداد جهانی 
الان  اما  نبودیم  المپیک  در  قبلا هیچگاه  المپیک هستیم.  انتخابی  یعنی 

وقتش است که در المپیک باشیم.

منهای فوتبالاخبار
رضایی: 

جوایز لیگ جهانی از جام جهانی بیشتر است

لوزانو: 

شرايطم را به مسئولان ايران گفته بودم

بیل: هیچگاه به بازگشت به انگلیس نه نمی گويم

8 مسئول در 11 سال، کاراته ایران به آرامش می رسد؟

اکبری: 

فردی که روزی به من التماس می کرد حالا مدعی والیبال شده است!

سخنگوی فدراسیون کشتی با بیان اینکه مطمئنا 
حضور  با  آینده  سال های  در  کشتی  جهانی  لیگ 
گفت:  شد،  خواهد  برگزار  دنیا  از  بیشتری  تیم های 
ما  هدف  و  بوده  مسابقات  این  ابداع کننده  ایران 
است. دنیا  در  سکون  حالت  از  کشتی  کردن  خارج 
فدراسیون  رضایی سخنگوی  علیرضا  نشست خبری 
جهانی  لیگ  رقابت های  برگزاری  آستانه  در  کشتی 
سوال  پاسخگوی  وی  و  شد  برگزار  آزاد  کشتی 
خبرنگاران درباره میزبانی ایران برای دومین مرتبه از 
برنامه های  درباره  شد.رضایی  بین المللی  رویداد  این 
مسابقات  این  بهتر  برگزاری هر چه  برای  فدراسیون 
اتحادیه  بیشتر  حمایت  تحت  رقابت ها  این  اینکه  و 
مسابقات  این  کرد:  اظهار  بگیرد،  قرار  کشتی  جهانی 
و  می شود  برگزار  ایران  کشتی  فدراسیون  ابتکار  با 
اتحادیه جهانی کشتی نیز آن را قبول کرده است. قطعا 
از  گذشته  سال  به  نسبت  رقابت ها  این  می کنم  فکر 
سطح کیفی بالاتری برخوردار باشد و تیم ها با قدرت 
بیشتری در این رقابت ها حاضر شوند.وی افزود: باید 
تا  بگذرد  رقابت ها  این  برگزاری  از  دوره  چهار  سه 
فدراسیون  امسال  بیفتد.  جا  خوبی  به  مسابقات  این 
دلار  هزار   100 به  را  مسابقات  نقدی  جایزه  کشتی 
افزایش داد که این میزان جایزه بیشتر از جام جهانی 
است. هدف فدراسیون از تعیین این جایزه نقدی این 
و  رقابت ها حاضر شوند  در  بیشتری  تیم های  تا  بود 
انگیزه شان برای شرکت کردن بیشتر شود. فکر می کنم 
با یکی دو سال برگزاری این مسابقات نمی توان توقع 
داشت تا همه تیم های قدرتمند در آن حاضر شوند و 
تا ان شاءالله از سال های  بارور کنیم  این نهال را  باید 
بعد کشورهای بیشتری در این مسابقات شرکت کنند 
و این مسابقات از نظر فدراسیون جهانی رسمیت یابد.
بخش  در  اینکه  بیان  با  کشتی  فدراسیون  سخنگوی 
تقویت هر چه بیشتر این رقابت ها پیشنهاداتی از سوی 
فدراسیون کشتی به اتحادیه جهانی کشتی ارائه شده 
است، گفت: پیشنهاد دادیم که این مسابقات ابتدا به 
صورت قاره ای برگزار شود و تیم های برتر هر قاره 
در جام باشگاه های جهان شرکت کنند اما باید به مرور 
به این سمت حرکت کنیم.رضایی در پاسخ به سوالی 
درباره برخی انتقادات نسبت به نحوه برگزاری لیگ 
مدت  در  باید  لیگ  چرا  اینکه  و  کشور  باشگاه های 
برگزار شود؟ گفت: فدراسیون کشتی  بسیار کوتاهی 
معتقدیم  دارد و  انتقاد  لیگ کشتی  برگزاری  به نحوه 
رقابت ها  این  در  قدرتمندتری  و  بیشتر  تیم های  باید 

حاضر شوند و مسابقات نیز در هفته های طولانی تری 
برگزار شود تا بتوانیم تماشاگران بیشتری را به سالن ها 
بیاوریم. همچنین به دنبال این هستیم که ابتدا مسابقات 
در دسته یک برگزار شود و بهترین تیم ها به رقابت های 
لیگ برتر راه پیدا کنند. البته این لیگ نوپاست و قطعا 
در آینده نزدیک این نوع برگزاری اصلاح خواهد شد. 
با  و  فصلی  به صورت  مسابقات  کرد  خواهیم  سعی 
طولانی تری  هفته های  در  و  بیشتر  تیم های  حضور 
برگزار شود تا توقع مردم از لیگ کشتی برآورده شود.
وی در پاسخ به این سوال که آیا بهتر نیست فدراسیون 
کشتی از اعضای هیات رییسه اتحادیه جهانی کشتی 
به عنوان مهمان در رقابت های لیگ جهانی دعوت کند 
تا مسابقات اهمیت بیشتری پیدا کند؟ گفت: باید این 
رقابت ها بیشتر جا بیفتد و چند دوره از برگزاری آن 
بگذرد تا کشورهای بیشتری در این رقابت ها حاضر 
شوند. اگر می خواهیم آن را جا بیندازیم باید میزبانی 
اتحادیه  مطمئنا  باشیم.  داشته  رقابت ها  این  از  خوبی 
و  می کند  نگاه  رقابت ها  این  به  مثبتی  دید  با  جهانی 
ما نیز از اتحادیه جهانی خواستیم نماینده خود را به 
در  فدراسیون کشتی  بفرستد.سخنگوی  رقابت ها  این 
ادامه درباره هدف نهایی فدراسیون کشتی از برگزاری 
رقابت های لیگ جهانی کشتی آزاد و فرنگی و تقبل 
هزینه های برگزاری این مسابقات، گفت: برای اینکه 
کشتی از حالت سکوت در بیاید و جذابیت بیشتری 
داشته باشد لازم است که نحوه نگرش به آن نیز تغییر 

کند. ما به دنبال این هستیم تا کشتی هیجان بیشتری 
را به تماشاچیان تزریق کند. اتحادیه جهانی کشتی نیز 
با تغییر قوانین داوری و مسائل فنی به دنبال این است 
که کشتی هیجان بیشتری بگیرد و شاهد توسعه هر چه 
بیشتر این رشته در دنیا و جذب تماشاچیان و حامیان 
مانند  رشته هایی  اگر  افزود:  باشیم.وی  آن  در  مالی 
خاطر  به  شده اند  موفق  هندبال  و  بسکتبال  والیبال، 
این است که مسابقات شان در سطح باشگاهی در دنیا 
دنبال می شود. کشتی نیز باید به صورت باشگاهی در 
کشتی  تماشاگران  تعداد  اگر  باشد.  فعال  دنیا  سراسر 
است  بوده  آن  هیجان  کم شدن  خاطر  به  شده  کمتر 
و برگزاری اینگونه مسابقات در بازگشت تماشاگران 
اینکه  کما  بود  خواهد  تاثیرگذار  کشتی  سالن های  به 
این موضوع تا حد زیادی اتفاق افتاده است.سخنگوی 
استقبال  میزان  درباره  ادامه  در  کشتی  فدراسیون 
رسانه های خارجی از این رقابت ها، گفت: قرار است 
شبکه فلورسلینگ آمریکا، کانال پلاس فرانسه و یک 
خبرنگار از مجارستان به ایران بیایند و این مسابقات 
را پوشش دهند. ما همچنین دو اسپانسر داخلی برای 
نیز  بین المللی  حامیان  جذب  و  داریم  مسابقات  این 
جزو برنامه های فدراسیون کشتی است که ان شاءالله در 
سال های آینده این اتفاق خواهد افتاد.وی خاطرنشان 
کرد: برگزاری مسابقات باشگاه های جهان در رده های 
نوجوانان و جوانان می تواند جزو پیشنهاداتی باشد که 
فدراسیون کشتی به اتحادیه جهانی کشتی ارائه خواهد 

کرد. البته در ابتدا باید این رقابت ها در رده بزرگسالان 
ایسنا  سوال  به  پاسخ  در  بیفتد.رضایی  جا  خوبی  به 
برای فدراسیون  این رقابت ها  برگزاری  درباره هزینه 
کشتی و اینکه آیا این فدراسیون هزینه حضور تیم ها 
را پرداخت می کند یا خیر؟ گفت: به برخی از تیم ها 
انجام  را  کمک  این  داشتند  مالی  کمک  به  نیاز  که 
دادیم اما نه به همه آنها. برای اینکه این مسابقات جا 
بیفتد لازم است که این هزینه ها در ابتدا انجام شود.
به سوال دیگر  پاسخ  سخنگوی فدراسیون کشتی در 
این  در  ایران  از  تیم  چهار  چرا  اینکه  بر  مبنی  ایسنا 
رقابت ها حاضر می شوند و اینکه آیا اتحادیه جهانی 
خیر؟  یا  است  داشته  موضوع  این  بر  نظارتی  کشتی 
گفت: پیشنهاد اتحادیه جهانی کشتی در ابتدا این بود 
که از هر کشور یک تیم در رقابت های لیگ جهانی 
آنها  پیشنهاد  اینکه  به  توجه  با  اما  کند  پیدا  حضور 
بود  تیمی  چهار  گروه  چهار  در  رقابت ها  برگزاری 
به حد نصاب برسد چهار  تعداد  این  اینکه  برای  و 
تیم از ایران در این رقابت ها حاضر می شوند که در 
دو گروه حضور خواهند داشت.وی درباره دعوت 
گفت:  بزرگسالان،  ملی  تیم  اردوی  به  ترکان  مجید 
پیش از این نیز مراد محمدی سرمربی تیم نوجوانان 
ترکان  بود.  شده  حاضر  بزرگسالان  اردوی  در 
موفق  و  می کشد  پایه  رده های  در  زیادی  زحمات 
شده کشتی را در این رده متحول کند. هدف ما این 
است طرز فکر و ادبیات کشتی گیران رده های پایین 
بیشتری  هماهنگی های  و  شود  یکی  بزرگسالان  با 
کشتی  فدراسیون  بیفتد.سخنگوی  اتفاق  رده ها  میان 
در پایان درباره انتخاب خانم دکتر منظمی به عنوان 
نایب رییس بانوان فدراسیون کشتی و دلیل انتخاب 
در  بانوان  رییس  نایب  اولین  اینکه  به  توجه  با  او 
پس  گفت:  است،  انقلاب  از  پس  کشتی  فدراسیون 
فدراسیو ن های  تمام  به  جهانی  اتحادیه  اینکه  از 
کشتی های  باید  که  کرد  اعلام  خود  پوشش  تحت 
سنتی، بومی و محلی را تحت مدیریت خود بگیرند 
گراپلینگ  و  کمربند  با  آلیش  کشتی  نیز  ایران  در 
نیز  بانوان  ملی  تیم های  و  شد  فعال  بانوان  رده  در 
تشکیل شد و در مسابقات جهانی و آسیایی شرکت 
سال  طول  در  همواره  نیز  بانوان  اردوهای  کردند. 
دکتر  خانم  نیز  اساس  همین  بر  و  می شود  برگزار 
عنوان  به  دارند  که  تجاربی  به  توجه  با  منظمی 
فدراسیون  در  بانوان  رییسی  نایب  سرپرست حوزه 

کشتی منصوب شدند .

گفت:  ایران  والیبال  ملی  تیم  جدید  سرمربی 
کنم،  فسخ  رادوم  باشگاه  با  را  قراردادم  نمی توانم 

چراکه این کار بی اخلاقی است.رائول لوزانو به تازگی 
ایران  والیبال  ملی  تیم  در  اسلوبودان کواچ  جایگزین 
قراردادی  برخلاف  که  کرده  اعلام  وی  است.  شده 
که با فدراسیون ایران برای تیم ملی این کشور بسته 
است می خواهد در رادوم بماند تا به کارش در لیگ 
و  لهستان  تیم های  سابق  دهد.سرمربی  ادامه  لهستان 
این  با  اما  کواچ شد،  اسلوبودان  آلمان حالا جانشین 
بر  همچنان  که  دارد  تاکید  آرژانتینی  مربی  این  حال 
لهستان  لیگ  دوم  تیم  رادوم،  با  که  قراردادی  اساس 
دارد تا پایان لیگ این کشور )اردیبهشت( در تیمش 

باقی خواهند ماند.رائول لوزانو در این خصوص اظهار 
داشت: امکان اینکه قراردادم را با باشگاه رادوم فسخ 
تیم  که  بازیکنان  این  با  بخصوص  ندارد  وجود  کنم 
خوبی را درست کرده اند. اگر حالا تیمم را رها کنم 
باشگاهم  و  بازیکنان  به  نسبت  بی اخلاقی  نوعی  به 
محسوب می شود.لوزانو تاکید دارد قراردادش با ایران 
شرایط خوبی دارد؛ وی خوشحال است که می تواند 
هر دو مسئولیت را همزمان با هم پیش  ببرد.وی گفت: 
ایران  با  را  کارم  بنابراین  نمی بینم؛  عمل  در  مشکلی 
با  توافقم  جزئیات  تمام  می خواهم  می دهم.  انجام 

فدراسیون ایران را زمانی که لهستانی ها یک وقفه در 
مسابقات خود دارند به اطلاع آنها برسانم. می خواهم 
با تمام وجودم این موضوع را اعلام کنم که مقامات 
شرایط  من  گرفتند  تماس  من  با  وقتی  ایران  رسمی 
کردم.سرمربی  اعلام  آنها  به  را  رادوم  در  کاری ام 
جدید تیم ملی والیبال ایران خاطرنشان کرد: در همان 
روزهای ابتدایی کمی نگران شرایطم شدم تا حضورم 
در  نگذارد.  رادوم  باشگاه  روی  تاثیری  ایران  تیم  در 
لیگ  روی  می خواهم  بازیکنان  با  همراه  حال حاضر 

تمرکز کنیم تا در لیگ لهستان موفق باشیم.

گرت بیل، ستاره رئال مادرید عنوان کرد که هیچگاه 
نمی تواند به بازگشت به لیگ برتر نه بگوید.بیل پس از 
گذراندن یک فصل ضعیف، به امید عملکردی محوری 
در این فصل، شروع خوبی داشت ولی کم کم رو به 
افول رفت و دوباره شرایط فصل پیش تکرار شد. او که 

از منچستریونایتد پیشنهاد خوبی در دست دارد، عنوان 
کرد که هیچگاه نمی تواند به لیگ برتر و بازگشت به 
آن نه بگوید.او گفت:« هدف من در ابتدا شروع فوتبالم 
این بود که به اوج برسم و رئال مادرید اوج است. حالا 
اینجا هستم، می خواهم جام ببرم و بهترین عملکرد را در 

فوتبالم داشته باشم. هیچگاه به بازگشت به لیگ برتر نه 
نمی گویم زیرا نمی دانم آینده چه چیز برایم می خواهد ولی 
از حضور در اینجا لذت خواهم برد. خیلی خوشحالم. با 
رافا بنیتس در تابستان صحبت کردم و از پست و وظایفی 
که برایم در نظر گرفته خوشحالم. دوست دارم پشت 

مهاجم بازی کنم و به نظرم این بهترین پست برای من 
است. می توانم حرکت های سرعتی انجام دهم، فضا پیدا 
کنم و حمله کنم. بهترین پست برای من، همین پست 
است و فکر می کنم فصل خیلی خوبی پیش روی من 

خواهد بود.

یا  و  رئیس  هفتمین  سمندر،  علیرضا  استعفای  با  پیش  چندی 
کنار  خود  سمت  از  اخیر  سال  یازده  در  کاراته  فدراسیون  سرپرست 
رفت تا این رشته مدال آور ورزش ایران همچنان روی آرامش به خود 
نبیند.کاراته ایران در سالهای اخیر آماج حواشی مختلفی بوده و رفت و 
آمدهای بسیار در راس این فدراسیون سبب شده تا با وجود پتانسیل های 
بالا در این رشته، ایران نتواند به حق واقعی خود در کاراته جهان دست 
پیدا کند.حواشی مختلف در این رشته آن قدر زیاد بوده که در طول یازده 
سال اخیر شاهد حضور هشت رئیس و یا سرپرست در فدراسیون کاراته 
باشیم و نکته قابل توجه هم آنکه هیچ یک از روسای فدراسیون در این 
مدت نتوانسته اند دوره چهارساله خود را به اتمام برسانند!حضور هشت 
رئیس و یا سرپرست فدراسیون در طول یازده سال اخیر خود نشان از بی 
ثباتی این فدراسیون دارد. درست بعد از رفتن حبیب الله ناظریان در سال 
83 از ریاست کاراته، این فدراسیون آرامش به خود ندید و هر فردی که 
به این فدراسیون آمد، بیش از آن که به فکر پیشرفت کاراته ایران باشد، 
به فکر رویارویی با حواشی و حفظ صندلی اش بود.پس از رفتن ناظریان 
از فدراسیون کاراته در سال 83، علیرضا سمندر بین سالهای 83 تا 86 
عهده دار ریاست این فدراسیون بود و در ادامه محمدحسن عالمی در سال 
86 سرپرستی فدراسیون را بر عهده گرفت.در همان سال بهزاد کتیرایی به 
عنوان رئیس کار خود را آغاز کرد و فعالیتش را تا سال 87 ادامه داد. از 
سال 87 تا 88 علیرضا آهی به عنوان سرپرست در فدراسیون حضور پیدا 
کرد و پس از او نیز احمد پناهی بین سالهای 88 تا 90 ریاست فدراسیون 
کاراته را بر عهده گرفت.در ادامه نیز صادق فرجی بین سالهای 90 تا 91 
ریاست فدراسیون را در اختیار داشت تا اینکه علیرضا سمندر در سال 
91 دوباره به فدراسیون کاراته بازگشت و تا مهرماه امسال ریاست این 

فدراسیون را در اختیار داشت. پس از او نیز سیدحسین طباطبائی عهده دار 
سرپرستی این فدراسیون شد.اما دلایل حواشی فدراسیون کاراته که گویا 
پایانی بر آن نیست، چه بوده و چرا این فدراسیون سالهاست که روی 
آرامش به خود نمی بیند؟ یکی از دلایل اصلی حضور حاشیه های بسیار 

در فدراسیون کاراته عدم اتحاد بین خانواده بزرگ کاراته ایران است.
صحبت های تند و گاهی توهین آمیز دست اندرکاران فدراسیون در 
دوره های مختلف علیه کسانی که در فدراسیون سمتی در اختیار داشته اند، 
بسیار زیاد بوده و گاهی این صحبت ها خارج از دایره ادب و احترام رفته 
است.وجود تعداد زیاد سبک های مختلف که زیر مجموعه این فدراسیون 
اختلافات  که  مختلف  مسئولان  میان  بی گاه  و  گاه  دعواهای  و  هستند 
روز  ایران  کاراته  تا  شده  سبب  کشانده اند،  ورزش  این  به  را  شخصی 
بین المللی  میادین  در  که  کاراته  نبیند.سبک های مختلف  به خود  خوش 
اندازه یک  به  افتخارات خوبی را بدست آوده اند، هر کدام خود را  نیز 
ضربه  سبب  سبک ها  این  میان  اختلافات  گاهی  و  می بینند  فدراسیون 
خوردن کل کاراته ایران شده است.خانواده بزرگ کاراته ایران که جمعیت 
آن از یک میلیون نفر هم فراتر می رود انتظار دارند تا این رشته در سایه 
فدراسیونی فعالیت داشته باشد که محل اختلافات و دعواها نباشد.نکته 
قابل تامل این است که با وجود تمام حاشیه هایی که گریبان کاراته ایران 
را در سالهای اخیر گرفته، ملی پوشان آن افتخارات زیادی را برای ایران 
در عرصه های بین المللی به ارمغان آورده اند.مدالهای رنگارنگ ملی پوشان 
المپیک  آسیایی،  بازیهای  آسیا،  قهرمانی  جهان،  قهرمانی  رقابت های  در 
هنرهای رزمی، مسابقات دانشجویان جهان، بازی های کشورهای اسلامی،  
مختلف  سنی  رده های  در  موفقیت  کسب  البته  و  آسیا  باشگاه های  جام 
نبود،  این حاشیه ها  اگر  اینکه  و  دارد  رشته  این  بالای  پتانسیل  از  نشان 

ایران می توانست در کاراته جهان جایگاه بسیار بالاتری را بدست بیاورد.
حال باید دید آیا حواشی کاراته به پایان می رسد و آیا این فدراسیون روز 
خوش را می بیند؟البته این روزها خبرهایی مبنی بر احتمال حضور برخی 
از روسای قبلی فدراسیون در انتخابات شنیده می شود، اما جامعه کاراته 
دیگر تاب اختلافات کهنه را ندارد و اهالی این رشته توقع دارند افرادی 
که امتحان خود را پس داده اند دیگر در راس فدراسیون حضور نداشته 
باشند و فردی عهده دار سمت ریاست فدراسیون کاراته شود که توانایی 
جمع کردن حواشی و رساندن ایران به جایگاه واقعی خود در این رشته را 
داشته باشد.در حالی که احتمال آن می رود کاراته جزو رشته های المپیک 
در سال 2020 باشد، باید از همین حالا به فکر از بین بردن حواشی و 
دارد  انتظار  ایران  کاراته  باشیم.جامعه  ایران  کاراته  به  آرامش  برگرداندن 
با آمدن یک رییس توانا آرامش را به خود ببیند و شاهد گرد هم آمدن 

خانواده بزرگ کاراته زیر یک چتر باشد.

چهارشنبه، روز سرنوشت پرز و بنیتس
پرز  تکلیف  که  داد  گزارش  آ.اس  روزنامه 
چهارشنبه  روز  مادرید،  رئال  باشگاه  در  بنیتس  و 
در  ضعیف  عملکرد  از  شد.پس  خواهد  مشخص 
بنیتس  رافا  جایگاه   ،0-4 شکست  و  ال کلاسیکو 
روی نیمکت رئال و صندلی مدیریت پرز، به شدت 
متزلزل شده است. روزنامه آ.اس، نزدیک به باشگاه 
رئال مادرید گزارش داد که چهارشنبه، جلسه تغییر 
قوانین در باشگاه رئال مادرید برگزار خواهد شد که 
طی آن، پرز برای عملکرد و تصمیماتش بازخواست 
خواهد شد.پرز با اخراج آنچلوتی و روی کار آوردن 
بنیتس، انتقادات زیادی به جان خرید و حال به نظر 
می رسد این تصمیم او طبق برنامه هایش پیش نرفته و 
رئیس باشگاه رئال به شدت تحت فشار است. طی 
نتواند حاضرین را مجاب کند  اگر پرز  این جلسه، 
داشت،  بهتری خواهد  تیمش عملکرد  آینده  در  که 
باید استعفا دهد و یک انتخابات جدید برای ریاست 
باشگاه برگزار کند.با وجود اینکه طی امروز و دیروز، 
گزارش هایی مبنی بر ابقا بنیتس توسط هیئت مدیره 
به گوش می رسید، در صورت استعفای پرز، ممکن 
آست آینده سرمربی اسپانیایی نیز زیر سوال برود و با 
روی کار آمدن مدیری جدید، شرایط به کل تغییر کند.
ویزنته بولودا، یوگنیو مارتینس براوو  و بروخا مارتینز، 

از کاندید  های احتمالی جانشینی پرز خواهند بود.

مانچینی: 
شانس پنجم قهرمانی سری آ هستیم

اینتر عنوان کرد که  مانچینی، سرمربی  روبرتو 
تیمش شانس پنجم قهرمانی سری آ خواهد بود.اینتر با 
گل های جاناتان بیابیانی، ایکاردی، موریو و بروزوویچ 
موفق شد 4-0 فروزینون را در هم بکوبد و با توجه به 
لغزش رم و فیورنتینا، به صدر جدول سری آ برگردد. 
با این حال، مانچینی معتقد است که چهار تیم دیگرف 
شانس بیشتری از آنها برای قهرمانی در سری آ دارند.
او گفت:«چهار یا پنج تیم وجود دارند که بهتر از ما 
برای اسکودتو بسته شده اند. خیلی خوشحالیم که 
صدرنشین هستیم ولی هنوز راهی طولانی برای ما 
با  بازی  نمی کنم  فکر  روست.  پیش  فصل  پایان  تا 
ناپولی تعیین کننده قهرمان باشد. ناپولی، رم، فیورنتینا 
و یوونتوس تیم های بهتری هستند که شانس قهرمانی 
نتیجه کسب  از  ما  داد:«  ادامه  دارند.«مانچو  بیشتری 
شده راضی هستیم. پیروزی در این بازی آسان نبود، 
مخصوصا پیروزی 4-0. از گل بیابیانی خیلی راضی 
بودم. او انسانی دوست داشتنی است که کیفیت زیادی 
به تیم اضافه می کند. از لحاظ تبدیل موقعیت به گل، 
عملکرد بهتری داشتیم. شایسته پیروزی بودیم و از این 

لحاظ خوشحالیم.

پیانیچ: 
به راحتی دربارسا جا خواهم افتاد

به  اش  علاقه  از  رم  هافبک  پیانیچ،  میرالم 
پیوستن به بارسلونا صحبت کرد.پیانیچ که عملکرد 
خوبی در رم داشته، مورد توجه بارسلونا قرار گرفته 
و گزارش ها حاکی از آن است که آبی اناری ها به 
بود. حال  پایان فصل خواهند  در  او  دنبال جذب 
داد  نشان  مثبت  واکنش  این موضوع  به  نیز  پیانیچ 
داد. خبر  تیم  این  به  پیوستن  به  اش  علاقه  از  و 
من  برای  و  است  من  دنبال  به  گفت:«بارسلونا  او 
دارند  که  بازیکنانی  و  آنها  تیم  با  شدن  هماهنگ 
کار آسانی خواهد بود. می توانم به سبک بازی تیم 
کنم.  عادت  گارسیا  رودی  تیم  مثل  درست  آنها، 
می خواهم کیفیت هایم را آنجا نشان دهم. همچنین 
روز  بود.«پیانیچ  نخواهد  زندگی  برای  بدی  شهر 
بود  بارسلونا خواهد  مهمان  نوکمپ،  در  سه شنبه 
و فرصت خوبی برای به رخ کشیدن کیفیت هایش 

پیدا خواهد کرد.

بوفون: کاسیاس بهترین گلر 
دوره من بوده است

ایکر  یوونتوس،  کاپیتان  بوفون،  جیانلوئیجی 
دوره  بان  دروازه  بهترین  عنوان  به  را  کاسییاس 
از  بیش  که  ساله   37 کرد.گلر  انتخاب  خودش 
تا  بانی می کند،  دروازه  آ  در سری  است  20 سال 
عنوان  یک  و  آ  سری  قهرمانی  عنوان   6 حال  به 
قهرمانی جهان کسب کرده است.حال او کاسیاس 
می داند.او  خود  دوره  گلر  بهترین  عنوان  به  را 
بوده  کاسیاس  ایکر  من  دوره  گلر  بهترین  گفت:« 
است. او همیشه با دستانش عالی کار می کند. مردم 
زوف،  دینو  زامورا،  یاشین،  لئو  می گویند  همیشه 
از  می خواستم  اگر  بنکس.  گوردون  یا  مایر  سپ 
این ها انتخاب کنم، می گفتم پیتر اشمایکل، پالیوکا 
و زوبی زارتا.  در دهه ی اخیر، چک و کاسیاس 
بهترین ها بودند و در طول 3 فصل اخیر، مانوئل 
نویر خیلی خوب بوده است. پتر چک کامل ترین 

گل بوده است.

راموس: 
با آنچلوتی رابطه نزدیکی داشتیم

عنوان  مادرید  رئال  مدافع  راموس،  سرجیو 
داشته  آنچلوتی  کارلو  با  نزدیکی  رابطه  که  کرد 
ولی در حال حاضر نیز رابطه خوبی با بنیتس دارد.
مادرید شنبه شب شکست سنگینی در خانه  رئال 
مقابل بارسلونا متحمل شد و با نتیجه 4-0 تحقیر 
شد. پس از بازی، شایعاتی مبنی بر اختلاف شدید 
بازیکنان با بنیتس و احتمال اخراج او مطرح شد. 
عین حال  در  که  کرد  عنوان  راموس  این حال،  با 
با  داشته ولی  آنچلوتی  با  نزدیکی  بسیار  رابطه  که 
بنیتس نیز رابطه خوبی دارد.او گفت:« نمی خواهم 
انگشتم را به سمت یک نفر نشانه رفته و بگویم که 
او مقصر است. وقتی اوضاع خوب پیش نمی رود، 
باید متحد تر باشیم.حالا باید ورق را برگردانده و 
خودمان  مربی  به  اگر  باشیم.  بعدی  بازی  فکر  به 
ایم.  کرده  ای  احمقانه  کار  باشیم،  نداشته  ایمان 
متحد  باشگاه  مدیر  و  مربی  با  پیش  از  بیش  باید 
بازی  آنها  و  نبودیم  راحت  بارسلونا  مقابل  باشیم. 
خیلی خوبی انجام دادند. وقتی نتیجه به این شکل 
رئال  ولی  می شود  گزارش  زیادی  است، چیزهای 
تحت  را  بارسا  ما  روبروست.  ها  واقعیت  با  تنها 
فشار قرار ندادیم و موقعیت خاصی نداشتیم. آنها 
خیلی راحت بودند و بازی خودشان را انجام دادند. 
هنوز 6 ماه از فصل باقی مانده و صحبت کردن از 
ناکامی خیلی زود است. ما هنوز در کورس رقابت 
علیه  هواداران  اعتراض  سوت های  هستیم.گاهی 
باشگاه به صدا در می آید  یا رئیس  بازیکن، مربی 
ولی این بخشی از کار ماست. ما در دوره کار کردن 
با آنچلوتی، رابطه نزدیک تری با او داشتیم ولی با 

بنیتس هم رابطه خوبی داریم.«

بنا نفس فرنگی کاران را گرفت
تمرینات نوبت صبح روز دوشنبه تیم ملی کشتی 
ایستگاهی داشت.تیم  به حرکات  فرنگی اختصاص 
اردوی آمادگی خود  ملی کشتی فرنگی که سومین 
را پشت سر می گذارد در نوبت صبح تمرینات خود 
را پیگیری کرد که این تمرین اختصاص به حرکات 
متنوع ایستگاهی داشت.تمرین زیر نظر محمد بنا، ایرج 
اسفندیاری فر، رسول جزینی، فرشاد علی زاده و بهروز 
حضرتی پور برگزار شد. تمرینات سنگین فرنگی کاران 
به قدری سخت و طاقت فرسا بود که نفس آنها گرفت.
تمرین نفرات اعزامی به جام حیدر علی اف که پایان 
این  تمرینات  از  پیش  می شود  برگزار  جاری  هفته 
گروه برگزار شد.احسان روزبهانی بوکسور ملی پوش 
بازی های  در  حضور  برای  را  خود  که  کشورمان 
المپیک آماده می کند نیز در کنار فرنگی کاران تمرینات 

خود را پیگیری کرد.

جابر بهروزی اوت کرد
نماینده دسته 69 کیلوگرم کشورمان با توجه به 
اینکه نتوانست در دوضرب وزنه ای را ثبت کند از 
گردونه مسابقات کنار رفت.در سومین روز از هشتاد 
قهرمانی  وزنه برداری  رقابت های  دوره  یکمین  و 
بزرگسالان جهان که مرحله دوم انتخابی المپیک 2016 
 B ریو نیز است وزنه برداران دسته 69 کیلوگرم در گروه
به مصاف هم رفتند که جابر بهروزی نماینده کشورمان 
در این دسته در پایان مسابقات یک ضرب در جایگاه 
نخست قرار گرفت، اما در حرکات دوضرب نتوانست 
وزنه ای را ثبت کند و از گردونه مسابقات کنار رفت.
جابر بهروزی ملی پوش دسته 69 کیلوگرم کشورمان 
که در گروه B با 9 وزنه بردار از کشورهای مولداوی، 
آمریکا، تایلند،کره جنوبی، قزاقستان، اندونزی، کلمبیا و 
ترکمنستان رقابت داشت در حرکت یکضرب ابتدا به 
مصاف وزنه 141 کیلوگرم رفت که توانست این وزنه 
را بالای سر برده و سه چراغ سفید داوران را به نشانه 
تأیید مهار این وزنه دریافت کند. وی سپس وزنه 147 
کیلوگرمی را مهار کرد، اما در حرکت سوم در مهار 
وزنه 148 کیلوگرمی ناکام ماند. بهروزی بالاتر از سایر 
رقبا در پایان حرکات یک ضرب در جایگاه نخست 
گروه خود ایستاد.بهروزی در حرکات دوضرب در 
مهار وزنه های 173 )دو مرتبه( و 174 کیلوگرمی ناکام 

بود تا بدون کسب امتیازی به کار خود پایان دهد

جوکوویچ قهرمان فینال تور جهانی شد
فدرر  راجر  مقابل  برتری  با  نواک جوکوویچ 
تور  مسابقات  فینال  قهرمان  پیاپی  چهارمین  برای 
دیداری  در  جهان  یک  شماره  شد.تنیسور  جهانی 
شد  موفق  شد  برگزار  لندن  در  که  ای  دقیقه   80
با نتیجه 4-6 و 3-6 بر فدرر غلبه کند و قهرمان 
شود.جوکوویچ با این قهرمانی شمار جام های خود 
در سال جاری را به عدد 11 رساند که شامل سه 
گرند اسلم است.این تنیسور صرب همچنین رکورد 
پیاپی  بار  برای سه  لندی که در سال 1987  ایوان 
قهرمانی فینال تور جهانی شد را هم شکست.فدرر 
این شکست گفت:  پایان مسابقه در خصوص  در 
باختن برای طرف بازنده هیچگاه خوشایند نیست 
اما بهتر از این است که در طول سال بازی نکنی. 

جوکوویچ شایسته کسب این عنوان بود.

شهسواری: 
آرزویم کسب سهمیه المپیک است

ملی پوش تیم تنیس روی میز بانوان کشورمان 
دلیل  به  تیتارنکو  همچون  بازیکنی  حضور  گفت: 
می تواند  دارد،  کردن  بازی  در  که  خاصی  سبک 
کند.ندا  زیادی  کمک  ایران  بانوان  پینگ پنگ  به 
مصدومیتش  وضعیت  آخرین  درباره  شهسواری 
اظهار داشت: من دچار آسیب دیدگی از ناحیه زانو 
استراحت  روز   20 باید  پزشک  گفته  به  و  شده ام 
در  نتوانستم  دلیل  همین  به  باشم  داشته  مطلق 
افزود:  کنم.وی  شرکت  برتر  دسته  مسابقات 
شنیدم  اما  نکرده ام  تماشا  را  برتر  دسته  مسابقات 
که تیتارنکو توانسته در صدر قرار بگیرد. او بازیکن 
می تواند  ایران  به  بازگشتش  و  است  خیلی خوبی 
»کات کشِ«  بازیکن  یک  چون  باشد،  مثمرثمر 
محسوب می شود و که ما در ایران بازیکنی با این 
میز  روی  تنیس  تیم  نداریم.ملی پوش  بازی  سبک 
بانوان درباره انتخاب مهرداد علی قارداشی به عنوان 
سال های  در  او  گفت:  فدراسیون  جدید  رئیس 
گذشته در فدراسیون فعالیت کرده و کارایی خوبی 
نیز داشته است. علی قارداشی فرد شایسته ای است 
و به نظرم انتخاب او بجا و درست بود. امیدوارم 
در  ویژه  به  تحرکات خوبی  به  منجر  انتخاب  این 
که  شود.شهسواری  بانوان  میز  روی  تنیس  بخش 
کرد:  عنوان  بود،  تولدش  سالروز  یکشنبه  روز 
به سهمیه  بتوانم  که  است  این  تولدم  روز  آرزوی 
بار در این  پیدا کنم و برای دومین  المپیک دست 
مسابقات بزرگ حضور داشته باشم. این اصلی ترین 

هدف ما در ماه های پیش رو است.

حجی زواره: 
هدفم موفقیت در گرند پری است

ملی پوش تکواندو گفت: در حال حاضر اولین 
است.مسعود  گرندپری  فینال  در  موفقیت  هدفم 
حجی زواره درباره شرایط خود برای مسابقات فینال 
 2015 سال  گرندپری  فینال  اظهارکرد:  گرندپری 
روزهای 14 و 15 آذرماه به میزبانی مکزیکوسیتی 
برگزار می شود که تمام تلاشم کسب موفقیت در 
این مسابقات حساس است.وی افزود: خوشبختانه 
مسابقات  این  در  حضور  برای  خوبی  آمادگی 
دارم و با انجام تمرینات روز به روز بهتر هم می 
در  که  مصدومیتش  به  اشاره  با  زواره  شوم.حجی 
مسابقات کرواسی ایجاد شد، گفت: با فیزیوتراپی 
وضعیت مصدومیتم روز به روز روبه بهبود است.
وی خاطرنشان کرد: از آنجایی که یک وزن از وزن 
مسابقات  قدری شرایط  ام،  آمده  بالاتر  قبلی خود 
دعای  و  خدا  یاری  با  اما  شده  دشوارتر  برایم 
این  از  که  کرد  خواهم  را  تلاشم  تمام  مردم  خیر 
مسابقات سربلند بیرون آیم.قهرمان جهان همچنین 
در خصوص شرایطش برای کسب سهمیه المپیک 
شرایط  المپیکی ام،  رنکینگ  به  توجه  با  اظهارکرد: 
اما  دارم،  المپیک  برای کسب سهمیه  بسیار خوبی 
در  فکر حضور  به  آنکه  از  بیشتر  حاضر  حال  در 
المپیک ریو باشم، بدنبال کسب موفقیت در فینال 
گرندپری هستم.حجی زواره از خانواده خود که به 
واسطه حضور در اردوهای پیاپی تیم ملی بسیار کم 
می تواند به آنها سر بزند، تشکر کرد.وی همچنین 
از سردار حاج محمد طالبی و سردار سعید طلوعی 

به واسطه حمایت هایشان از او تقدیر کرد.


